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Zápis ze zasedání zastupitelstva obce č. 4/2022  
konaného 14.12.2022 v 18:00 v Penzionu Pluto Srch  

 
Přítomni: 
Roman Bezdička – starosta 
Ing. Lukáš Panchártek - místostarosta 
Mgr. Aleš Maloch – člen ZO 
Bc. Pavla Slezáková – člen ZO 
Mgr. Marta Holická– člen ZO 
Simona Píšová – člen ZO 
Petra Freitag – člen ZO 
Věra Vrbová – člen ZO 
 
Omluveni:- Ing. Jiří Bosák – člen ZO 
 
8 hostů 
 

1. Ověřovatelé 
 

Starosta navrhl schválit ověřovatele zápisu – Lukáš Panchártek, Aleš Maloch  
 
Hlasování:          Pro - 8              Proti – 0               Zdržel se – 0 
 
Zastupitelstvo schválilo ověřovatele zápisu Lukáše Panchártka, Aleše Malocha. 
 

Navržený program 
 

1.. Zahájení, určení zapisovatele, ověřovatelů zápisu 
2.. Rozpočet na rok 2023 
3.. Střednědobý rozpočtový výhled 2023-2026 
4.. Inventarizační komise 
5.. Rozpočtové změny 
6.. Ostatní 
7.. Diskuse  

 
Starosta navrhl schválit program zasedání v navrženém znění.  
 
Hlasování:          Pro - 8              Proti – 0               Zdržel se – 0 
 
Zastupitelstvo schválilo navržený program.  
 

2. Rozpočet na rok 2023  
 

Rozpočet na rok 2022 byl vyvěšen 25.11.2022 a sejmut 10.12.2022. 
 
Starosta popsal a vysvětlil skladbu rozpočtu na příjmové i výdajové straně. 
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Základní parametry: 
Příjmy 32 588 291,- Kč    
Daňové příjmy  31 438 000,- Kč 
Rozp. Určení daní, poplatky za odpady od občanů, daně z nemovitosti 
 
Nedaňové příjmy  737 191,- Kč 
Pronájmy nemovitostí, vratky za třídění odpadu… 
 
Kapitálové příjmy   100 000,- Kč 
Prodeje pozemků - připlocenky 
 
Přijaté transfery - dotace 307 100,- Kč 
Dotace – na místní správu 
 
Výdaje 32 858 291 ,- Kč 
Běžné výdaje  28 008 291,- Kč  
Mzdy zaměstnanců, odvody, energie, likvidace odpadů (3,25 mil), MHD (2,6mil), dotace 
škole (0,73 mil), spolkům (0,245 mil.), opravy komunikací, údržby obce a budov a všechny 
další věci k zajištění chodu obce 
 
Rozpis plánovaných hlavních oprav 
Ulice Lesní, opravy v     6,8 mil Kč 
Opravy     0,5 mil Kč 
Opravy veřejného osvětlení     0,9 mil Kč 
 
Kapitálové výdaje   4 850 000,- Kč 
Investice do nových projektů  
Srch – prodloužení ul. K Olšině, retardéry lokalita Na Výsluní 2,0 mil Kč 
Srch – chodník ul. Na Výsluní, propojka ul. Na Výsluní x Slepá 2,6 mil Kč 
Srch – veřejné osvětlení     0,25 mil Kč 
 
Jistina úvěru  0,- Kč 
Všechny úvěry jsou splaceny a Srch nemá žádný dluh 
 
Financování: 
Rozdíl      - 270 000,- Kč  
Zůstatek z roku 2022       9 000 000,- Kč 
 
Rozdíl po převodu peněz z roku 2022    8 730 000,- Kč 
 
Dotace spolkům: 
Název   dotace 2023   
Titanic:  90 000,-    
Sportovci Srch 60 000,-(dříve |Sokol)     
Běžci   50 000,-      
Koníř     5 000,-       
Rybáři   15 000,-      
Myslivci  25 000,-      
 
Celkem  245 000,- 
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Dotace SDH 
SDH Srch  20 000,-  
SDH Pohránov 20 000,-      
SDH Hrádek           0,-      
 
Dotace ZŠ a MŠ Srch   730 000,-  
Paní ředitelka předložila spolu se žádostí o dotaci také rozpočet na rok 2023 včetně 
rozpočtového výhledu 2023-2024 
Platba za žáky docházející do Pardubic 528 000,-    
 
Závazné ukazatele – neinvestiční dotace 
ZŠ a MŠ v Srchu – dotace       -730 000,00,- Kč 
ZO ČMMJ Staré Hradiště (myslivci)        -25 000,00,- Kč 
Tělovýchovná činnost v obci       -220 000,00,- Kč 
 FC Titanic Srch   90 000,00,- Kč 
 Sportovní klub Srch (běžci)  50 000,00,- Kč 
 Sportovci Srch   60 000,00,- Kč 
 Stáj Koníř      5 000,00,- Kč 
 Rybáři Srch    15 000,00,- Kč 
Svazek obcí pod KH            -35 000.00,- Kč 
SDH Srch – neinvestiční dotace                                                                      - 20 000,00,- Kč 
SDH Pohránov – neinvestiční dotace                                                              - 20 000,00,- Kč 

 
Před hlasováním starosta vyzval hosty, zdali mají jakékoliv dotazy k rozpočtu. 
- Pan Tupý se zeptal, zdali je počítáno v rozpočtu s financemi na pořízení nové zásahové 

cisterny. 
- Pan Panchátek sdělil, že zřejmě by mohla dopadnout dotace ve výši 4mil. Kč a zbytek by 

se čerpal z úvěru. Nicméně zatím není nic černé na bílém, tudíž nemá smysl to rozpočtovat. 
 

Starosta navrhl schválit rozpočet obce Srch na rok 2023 včetně financování a závazných 
ukazatelů: 

Příjmy – 32 588 291,- Kč 
Výdaje – 32 858 291,- Kč 
Závazné ukazatele viz výše 
 

Hlasování:          Pro - 8              Proti – 0               Zdržel se – 0 
 

Zastupitelstvo schválilo rozpočet obce Srch na rok 2023 včetně závazných ukazatelů a 
dokumentů školy.  

 
3. Střednědobý rozpočtový výhled 

 
Rozpočtový výhled na roky 2023-2026 zveřejněn 25.11.2022, sejmut 10.12.2022 
Vytvářet rozpočtový výhled je požadavkem kontrolních orgánů. 
 
Starosta vysvětlil jednotlivé položky a sdělil, že v současné turbulentní situaci je velmi těžké 
cokoliv predikovat na několik let dopředu. 
 
Starosta navrhl schválit střednědobý výhled na roky 2023-2026. 
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Hlasování:          Pro - 8              Proti – 0               Zdržel se – 0 
 
Zastupitelstvo schválilo střednědobý rozpočtový výhled na období 2023-2026. 
 

4. Inventarizační komise 
 

Volba inventarizační komise: Musí být tříčlenná – dobrovolníci se mohou hlásit na zasedání. 
Navrhuji složení komise Jiří Bosák, Věra Vrbová, Marta Holická 
Předmětem inventur bude veškerý movitý a nemovitý obecní majetek. 
 
Inventury se budou provádět k 31.12.2022 
 
Začátek inventarizace od 19.12.2022, dokončení nejpozději 31.1.2023. 

 
Starosta navrhl zvolit inventarizační komisi ve složení: Jiří Bosák, Věra Vrbová, Marta 
Holická 
 
Hlasování:          Pro - 8              Proti – 0               Zdržel se – 0 
 
Zastupitelstvo schválilo inventarizační komisi ve složení Jiří Bosák, Věra Vrbová, Marta 
Holická a plán inventur. 
 

5. Rozpočtové změny 
 
Na návrh paní účetní starosta popsal jednotlivé rozpočtové změny uvedené v rozpočtovém 
opatření č.6/2022. 
 
Starosta navrhl schválit rozpočtové opatření č. 6/2022 
 
Hlasování:          Pro - 8              Proti – 0               Zdržel se – 0 
 
Zastupitelstvo schválilo předložené rozpočtové změny. 
 
Starosta dále navrhl schválit: 
Prominutí dluhu občanům, kteří v obci již nebydlí a nelze je nijak kontaktovat. Dluh vznikl 
nezaplacením místní poplatků. Pohledávky vedené na účtu číslo 315 01 ve výši 12 500,- Kč 
jsou nevymahatelné. 
 
Prominutí pohledávky za společností SAD CZ s.r.o. ve výši 4 760,- Kč z 8.3.2016  
Faktura byla vystavena za prořez a úklid větví v okolí komunikací. Prořez byl proveden z 
důvodu přepravy nadměrného nákladu, kterou přes naší obec firma realizovala. Na společnost 
SAD CZ, s.r.o. byl vyhlášen konkurz. 
 
Hlasování:          Pro - 8              Proti – 0               Zdržel se – 0 
 
Zastupitelstvo schválilo předložené návrhy o prominutí dluhu vůči obci. 
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6. Ostatní 
 
Paní Hájková se zeptala, zdali obec plánuje v době po covidu obnovit některé akce – hory, výlety 
např. do Phy besedy. 
 
Starosta odpověděl, že 18.2.2023 se plánuje výlet na hory. Informace budou ve Zpravodaji. 
Výlet do Prahy řeší s paní ředitelkou školy a plánují se další kulturní akce na jaro. 
 
Pan Skřivánek s paní Málkovou se informovali, zdali na webu budou zápisy zastupitelstva. 
Starosta sdělil, že z dnešního zasedání bude přítomen zápis do konce týdne a chybějící zápisy 
z minulosti do systému taktéž nahraje. Dále starosta sdělil, že na jaře bude provedena revize www 
stránek za účelem jejich zpřehlednění a aktualizace. Uvažuje se také o aplikaci na mobilní rozhlas. 
 
Pan Skřivánek se informoval, zdali obec bojuje proti spalovně nebezpečných odpadů v Rybitví a 
zdali chodí pověřený zástupce obce na veřejná jednání týkající se spalovny nebezpečných odpadů.  
Paní Holické řekla, že na obci bylo možné podepsat petiční arch k petici Nesouhlas s obnovením 
provozu spalovny v Rybitví. 
Pan Panchártek sdělil, že obec na jednání nechodí.  
Starosta požádal pana Skřivánka, jestli ho bude informovat o dalších jednáních, obec může vyslat 
zástupce. 
Pan Panchártek sdělil, že nechápe, proč město Pardubice v minulosti spalovnu nekoupilo, když 
mu byla ze strany AVE nabízena k odkupu, potom by nemusely být tyto následné jednání a 
protesty. 
 
Paní Málková vznesla dotaz na MHD – přetíženost. 
Pan Panchártek sdělil, že při jednání s DPMP bude hlavně řešit Doubravice a jejich nové sídliště, 
které má podstatný vliv na kapacitu spojů. Budou se také řešit případná posílení do Srchu a platba 
za spoje za spoluúčasti Doubravic. 
 
Paní Málková se zeptala, zdali obec uvažuje o nějaké kapličce. 
Starosta odpověděl, že zatím na výstavbu kapličky nejsou finance. 
 
Pan Skřivánek následně zastupitele konfrontoval, proč zastupitelé schválili vypuštění územní 
rezervy na severní části obce Srch o rozloze 17ha. Tento krok považuje za netransparentní zejména 
pro občany v dané části obce žijící (není garantován způsob vhodného způsobu rozvoje dané části 
obce), dále vlastníků pozemků v dané lokalitě (je tím zpochybněno budoucí možné zhodnocení 
jejich majetku) a dále  i z hlediska budoucích developerů (je tím zpochybněna smysluplnost jejich 
počínání při vynakládání finančních prostředků např. na nákup pozemků). Pan Skřivánek v této 
věci citoval své stanovisko, které vznesl v připomínce ke „Změně č. 1 Územního plánu Srch“ 
(kterou předal v zákonné lhůtě na Odbor hlavního architekta Magistrátu města Pardubic) , tj. aby 
v případě zrušení plochy „Územní rezervy R2“ jednak 1) bylo veřejnosti toto opatření dostatečně 
jasnými a logickými argumenty zdůvodněno, jednak 2) byly pro budoucí navazující etapy možné 
zástavby jednotlivých ploch na území obce Srch (jejichž potřeba se v budoucnosti s jistotou 
projeví) a pro kritéria zařazení pozemků do těchto etap (budoucích zastavitelných území) 
stanoveny zcela jasné podmínky, které by transparentně garantovaly ochranu jak minimálně 
základních práv a potřeb obyvatel obce, tak i vlastníků nemovitých věcí na území obce před 
případnými svévolnými či excesivními zásahy. 
 
Starosta sdělil, že rezervu do ÚP neprosadilo současné vedení obce. Od počátku říkáme, že rezervu 
při nejbližší změně vypustíme. 
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Pan Skřivánek by rád, kdyby občané mohli hlasovat o dalším rozvoji obce, protože za současných 
okolností je zastaven rozvoj obce. S tímto názorem zastupitelstvo nesouhlasí. 
 
Starosta pozval občany na následující kulturní akce:  
Setkání u bahýnka 24.12.2022 od 15h 
Obecní ples 28.1.2022 v sále obecního domu Staré Hradiště 
 
S přáním klidných svátků a hodně zdraví do dalšího roku zasedání ukončil. 
 
 
 
 
 
Podpisy: 
 
 
Roman Bezdička  starosta  ……………………………………. 
 
 
 
Ověřovatelé: 
 
 
Lukáš Panchártek     ……………………………………. 
 
 
 
Aleš Maloch                                                            ……………………………………. 
 
 
 


